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Geacht college, 
 

De laatste tijd is er veel aandacht voor de Delta Rhine Corridor. Het besluit van het kabinet 
voor versnelde aanleg van dit tracé, werkt hier aan bij.  
 
Fractie Bastiaans ziet natuurlijk het uiteindelijke nut en noodzaak van dit tracé, maar wil ook 
weten wat dit voor onze gemeente en de burgers gaat betekenen. 
 
Op 8 juni was onze fractie aanwezig bij de informatieavond in Tegelen. Als gevolg hiervan 
hebben wij nog enkele vragen. 
 

1. Welke voordelen biedt de tracékeuze volgens u via Venlo naar Duitsland voor Venlo?  
2. Zijn er nog alternatieve keuzes van het tracé mogelijk? 
3. Waar komen leidingen en buizen boven de grond of gaan deze leidingen in het 

geheel ondergronds aan onze gemeente voorbij? 
4. Moeten er vereniging accommodaties, woonhuizen of recreatiegebieden wijken voor 

het uiteindelijke tracé? 
5. Welke oppervlakte wordt er voorzien voor een eventueel koppel- of verdeelstation? 
6. Word dit gebied aangemerkt als gebied met een verhoogd risico? Zo ja, welke 

beperkingen worden er van kracht voor dit gebied of welke voorzorgsmaatregelen 
worden genomen? 

7. Hoeveel arbeidsplaatsen (structureel) levert dit op in Venlo? Mag ook een inschatting 
zijn. 

8. Welke economische kansen heeft het college voor ogen met de Delta Rhine Corridor? 
9. Welke kansen heeft dit voor (regio) Venlo op gebied van duurzaamheid? 
10. Welke investeringen zijn hiermee gemoeid voor onze gemeente? 
11. Heeft het college zelf al actie ondernomen of plannen gemaakt om bedrijven in onze 

gemeente en regio te informeren over de mogelijkheden die de komst van de Delta 
Rhine Corridor biedt? Zo ja, welke en zo nee, waarom niet? 

 
Graag uw zorgvuldige en volledige beantwoording binnen de daarvoor gestelde termijn. 
 
 
Fractie Bastiaans 
Peter Bastiaens 
 


